
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2008-02-05 
 

Närvarande :Helena Blackert (ordf),Anette Enocsson (personal), Lena Johansson 
(personal), Sofie Landelius, Maria Jarander, Camilla Svensson, Ulrika Andersson 
  
  
  

§ 1  Val av sekreterare  
 Ulrika Andersson valdes till sekreterare 
  

 

§ 2  Val av justerare 
 Anette Enocsson valdes till justerare 
 

 

§ 3  Förra minnesanteckningarna 
 Ordföranden gick igenom de förra minnesanteckningarna. 
 Några punkter kvarstår till nästa möte: 
 -Enhetliga regler för skolresor- Anna går igenom vid nästa möte. 
 -Föräldramöte i vår, Det blir en aktivitetskväll men vem som arrangerar bestäms  
 på nästa möte. 
 -Föräldraföreläsning ihop med Veta skola om Internet har inte diskuterats  mera      
 bland personalen men det verkar finnas intresse för en sådan från föräldrar. 
 -Skolmaten; Har det blivit mer halvfabrikat? Läggs mindre pengar på skolmaten 
 Anna får återkomma. 
 -Normlösarådets organisation: Vi gick igenom det nya förslaget till dokumentet 
 om Normlösarådets organisation. Det bestämdes att Helena skulle göra några  
 kompletteringar på några punkter till nästa möte.  
 

 

§ 4  Föräldrapunkt 
 Maria Jarander tog upp om enkäten som vi fått ut och hur frågorna var  
 Utformade. Flera tyckte att det var svårt att svara på frågorna då man inte är  
 så insatt i hur man jobbar i detalj på förskolan/skolan. De tyckte också att det  
 var konstiga svars alternativ. 
 Vi i normlösa rådet skulle gärna vilja ta del av resultatet av enkäten. 
 
 Vid tidigare möte togs det upp att det inte fanns någon tvål vid handfaten på  
 förskolan och varför det var så. Anette förklarade att det var för att de små  
 barnen hällde ut tvålen men att det nu finns tvål på Snäckan och att de små  
 barnen på Pärlan får hjälp att tvätta sina händer med tvål. 
  
 Det undrades över varför det låg så gamla saker på förskolans hemsida. Vi fick 
 veta att Mjölbykommun har bytt program för uppdatering/inläggning på hem- 
 sidorna och att de som är ansvariga för hemsidorna har gått på kurs för att lära  
 sig det nya systemet. Så de har inte kunnat uppdatera . 
 
 Skadegörelse av musikinstrument: det undrades vad som hänt sedan det  
 inträffade?  
 Lärarna pratade mycket med eleverna om det inträffade. 



 Rektor Anna Andersson talade med eleverna men inget nytt har framkommit. 
 Helena B frågade om det finns någonstans där eleverna kan förvara sina 
 instrument inlåsta. 
 Men det finns det inte. 
  
§ 5  Elevråd 
 Det har inte varit något elevråd då det blev inställt. 
 

 

§ 6  FÖSA 
 Nästa möte är tisdagen den 4 mars 18.30 på Lundbyskolan. Camilla Svensson 
 och Maria Jarander åker dit. 
 

 

§ 7  Personalens punkt 
 Fritids har stängt v 28-31  
 
 Lena Johansson berättade om ett nytt ”livskunskaps material” –Livsviktigt-  
 Som alla jobbar med i skolan (SET) 
  
 Hajarna: Vi jobbar just nu med rymden och har hängt upp planeter i taket. 
 Vi har också fått en ny ”mattant” i köket det är vår Robins mamma. 
 
 Delfinerna: Vårt tema är ”vår kropp”. Vi ser filmer med en figur som heter Zork 
 och kommer från yttre rymden och har massor av frågor om människorna.  
 Vi gör också experiment och ritar och skriver. 
 
 ”Livsviktigt” heter det när vi pratar om känslor och gör övningar till det. Vi har  
 gjort ett känslohav där man fick ställa sig på den känsla man hade till exempel  
 på morgonen den dagen. 
 
 I rekordpärmen skulle vi idag fylla i vilka rekord vi ville slå. Det blev många som 
 Ville vara med och testa bollstuds, bandymål och rockring. Vi hade också förslag  
 på nya grenar. 
 
 På vår dörr sitter en ”Ansvarssnurra”. Varje måndag flyttar vi den för att se  
 vilket nytt ansvar man har den här veckan. Det roligaste är om man får bestä- 
 mma om klassens timme på fredagen. De två tråkigaste eller jobbigaste ansvaren  
 är att plocka glömda saker ute på gården samt plocka upp kläder på golvet på 
 toaletten. 
 
 Vi har haft flera sjuka barn den här veckan. Några har kräkts och några har  
 varit förkylda. 
 
 År 4-5: Vi jobbar med religion i SO och med kroppen i NO 
 På rasterna spelar vi mest fotboll och hoppar hopprep. 
 År 5 börjar med nationella prov. 
 På matematiken är det populärt att spela ”Chefrens pyramid” som är ett  
 dataspel i matematik. 
 I svenska håller alla på att skriva en kapitelbok som heter ”Huset”  



  
 förskolan: 
 Nya bestämmelser för 15-timmars barn. Lapp kommer ut till föräldrarna senare 
 i veckan. 
 Förskolan stängd v 28-31. För de som behöver barnomsorg dessa veckor har  
 Vasa förskola öppet. 
 
 Den 28 januari var förskolans personal på föreläsning -Den magiska mattepåsen 
 Anette berättar lite om hur de ska jobba med matte med barnen 
 
 Grön flagg- årets tema är vatten, Snäckan håller på med vatten experiment med 
 sina barn.  
  
  
 

§ 8  Skolledningens punkt 
 Budget. Underskott från förra året. Anna tar det på nästa möte. 
 
 Organisation inför hösten: skall diskuteras på kommande möten i skolan. 
 Tas upp vid senare Nornlösaråd. 
 
 

§ 9  Bygdelaget 
 Inget nytt från Bygdelaget. 
 

 

§ 10  Övriga frågor 
 Nästa möte 11 mars 2008 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

----------------------------------------  ---------------------------------------- 

Ulrika Andersson   Anette Enocsson 

Sekreterare    Justerare 


